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Otsustati kinnitada järgmine päevakord: 

 

1. Sillamäe linna 2020. aasta IV lisaeelarve vastuvõtmine  

2. Sillamäe linna arengukava 2020-2024  

3. Arvamus Sillamäe linnas asuva kalmistu ala kultuurimälestiseks tunnistamise kohta  

4. Haldusüksuse piiride muutmine ettepaneku esitamine Narva-Jõesuu Linnavolikogule  

5. Viru puiestee rekonstrueerimise eskiisilahendus  

6. Sissetulnud kirjad  

7. Muu  

Päevakord kinnitati ühehäälselt. 

 

1. Sillamäe linna arengukava 2020-2024  

Kuulati Ksenia Januševskaja ülevaadet Sillamäe linna arengukavasse aastateks 2020-2024 tehtud 

ettepanekutest, millega linnavalitsus nõustus kas osaliselt või täiesti.  

 

Otsustati: 

1.1 Toetada Sillamäe linna arengukava 2020-2024 ning suunata volikogule kinnitamiseks. 

Otsuse poolt oli 6 komisjoni liiget. 

 

2. Sissetulnud kirjad  

Arutati KÜ Viru 18 korteriühistu pöördumist. 

Toimunud arutelu tulemusel  

Otsustati: 

 

2.1 Koostada koostöös linnavalitsuse õigusnõuniku ja ühtlasi õiguskomisjoni liikmega 

vastuskiri. 

Otsuse poolt oli 6 komisjoni liiget. 

 

3. Sillamäe linna 2020. aasta IV lisaeelarve vastuvõtmine 

Kuulati Tatjana Ivanova ettekannet. Maksutulud vähenevad 153 664 euro võrra füüsilise isiku 

tulumaksu laekumise osas. Ta rääkis 9 kuu tulemusest kassapõhise arvestuse järgi ja 8 kuu 

tulemusest tekkepõhise arvestuse järgi. Põhitegevuse tulud suurenevad kokku 14 402 euro võrra ja 

 

 

SILLAMÄE  LINNAVOLIKOGU 
 

Õ I G U S K O M I S J O N  
 

K O O S O L E K U  P R O T O K O L L  

Sillamäe                27. oktoober 2020  nr 25 



põhitegevuse kulud suurenevad 85 400 euro võrra. Põhitegevuse tulem väheneb 70 998 euro võrra. 

Investeerimistegevuse tulemus väheneb 70 998 euro võrra. 

 

Toimunud arutelu tulemusel 

 

Otsustati: 

 

1.1 Toetada linna 2020.asta IV lisaeelarve eelnõu ning suunata eelnõu arutelule volikogu 

istungil. 

Otsuse poolt oli 6 komisjoni liiget. 

 

4. Arvamus Sillamäe linnas asuva kalmistu ala kultuurimälestiseks tunnistamise kohta 
Kuulati Aleksei Stepanovi ettekannet Sillamäe Kultuurikeskuse esisel alal asuva kalmistu ala koos 

kaitsevööndiga mälestiseks tunnistamise kohta.  

 

Kuulanud ära ettekande, 

 

Otsustati: 

4.1 Toetada linnavolikogu otsuse eelnõu ning suunata see arutelule linnavolikogu istungil. 

Otsuse poolt oli 6 komisjoni liiget. 

  

5. Haldusüksuse piiride muutmine ettepaneku esitamine Narva-Jõesuu Linnavolikogule  

Kuulati Aleksei Stepanovi ettekannet haldusüksuse piiride muutmise ettepaneku esitamisest Narva-

Jõesuu Linnavolikogule, millega muutub kahe KOV piir. Aselinnapea näitas skeemidel, millised 

muudatused on plaanis. 

 

Toimunud arutelu tulemusel 

Otsustati: 

1.1. toetada linnavalitsuse ettepanekut piiride muutmise kohta 

Otsuse poolt oli 6 komisjoni liiget. 

 

6. Viru puiestee rekonstrueerimise eskiisilahendus 

Kuulati Aleksei Stepanovi ülevaadet Viru pst rekonstrueerimise eskiisprojektist, tulevase Viru pst 

projektlahendusest.  

Tutvunud eskiisprojektiga ning kuulanud ära  

 

Otsustati: 

6.1 Võtta informatsioon teadmiseks. 

Otsuse poolt oli 6 komisjoni liiget. 

 

7. Muud küsimused 

  

Dmitri Lett informeeris tasuta õigusabi osutamisest linnas. Riigihange on edukalt läbi viidud ning 

jurist osutab teenust aasta lõpuni. Ta hakkab vastu võtma spordikompleksis. 
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